

et aide on nait et qu'il ait été conçu naturellement

and whether conceived naturally or otherwise

EXPLANATORY NOTES

NOTES EXPLICATIVES

This bill would include in the definition "human being" in the *Criminal Code* a human foetus or embryo. Thus, the killing of a human being would extend to the killing of such a foetus or embryo.

Ce projet de loi inclut dans la définition d'un être humain du *Code criminel* un fœtus ou un embryon humain. Ainsi, le meurtre d'un être humain inclurait le meurtre d'un tel fœtus ou embryon.

This bill would also repeal the provisions relating to infanticide.

Ce projet de loi abroge également les dispositions relatives à l'infanticide.

EXPLANATORY NOTES

NOTES EXPLICATIVES

The bill would also repeal the provisions relating to infanticide.

Ce projet de loi abroge également les dispositions relatives à l'infanticide.

EXPLANATORY NOTES

NOTES EXPLICATIVES

The bill would also repeal the provisions relating to infanticide.

Ce projet de loi abroge également les dispositions relatives à l'infanticide.

EXPLANATORY NOTES

NOTES EXPLICATIVES

The bill would also repeal the provisions relating to infanticide.

Ce projet de loi abroge également les dispositions relatives à l'infanticide.

EXPLANATORY NOTES

NOTES EXPLICATIVES

The bill would also repeal the provisions relating to infanticide.

Ce projet de loi abroge également les dispositions relatives à l'infanticide.